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企业介绍
浙江万楹恒辉螺纹科技有限公司是一家集研发、生产、销售、服务于一体的国家级高新技术企业，同时荣获国家科技型中小

企业、浙江省专精特新中小企业、浙江省A级"守合同重信用"企业等多项权威认证，并获批设立市级企业技术研发中心。公

司总部坐落于宁波市奉化区西坞街道，占地面积40亩，拥有26000余平方米的现代化花园式厂区，同时在浙江海盐、重庆、

河北永年、江苏戴南等地设有销售分支机构，构建了完善的营销服务网络。

公司现有员工160余人，其中包含2名硕士及十余位来自大陆和台湾的行业资深专家。经过32年的技术积累（创始于1993年

前身为鄞县恒力螺纹工具厂、宁波恒辉螺纹工具有限公司），公司已发展成为国内领先的螺纹工具专业制造商。目前拥有几

十项自主专利技术，其中包括获得美国MAT在中国市场认证及授权生产核心专利，配备了近300台国内外先进的生产设备

和精密检测仪器。

公司全面实施ERP和MES智能化管理系统，并通过ISO9001国际质量管理体系认证。具备年产2500吨搓丝板和滚丝轮的生

产能力，常规产品库存保持500余种规格，能够快速响应客户需求。凭借持续创新的研发实力、精益求精的制造工艺和严格

的质量管控体系，万楹恒辉的产品不仅在国内市场享有盛誉，更远销全球30多个国家和地区，为4000余家客户提供优质的

产品和服务。

展望未来，万楹恒辉将继续秉承"专业专注、精益求精"的企业精神，致力于为全球客户提供更优质、更高效的螺纹加工解决

方案。

Zhejiang Wanying Henghui Thread Technology Co., Ltd. is a Chinese high-tech enterprise integrating R&D, production, sales, and service. It 

has been recognized with multiple authoritative certifications, including National Science and Technology-based SME, Zhejiang Provincial 

"Specialized, Refined, Distinctive, and Innovative" SME, and Zhejiang Grade-A "Contract-Honoring and Creditworthy" Enterprise. The 

company has also been approved to establish a municipal-level enterprise technology R&D center. Headquartered in Xiwu Street, Fenghua 

District, Ningbo. The company occupies a modern garden-style facility spanning over 26,000m2, and built a comprehensive marketing and 

service network with sales branches in Haiyan Zhejiang, Chongqing, Yongnian Hebei, and Dainan Jiangsu.

The company employs over 160 staff members, including two master's degree holders and more than ten industry experts from mainland 

China and Taiwan. With 32 years of technical expertise (founded in 1993, formerly known as Yinxian Hengli Thread Tool Factory and Ningbo 

Henghui Thread Tool Co., Ltd.), the company has grown into a leading domestic manufacturer of thread tools, and is equipped with nearly 

300 advanced production machines and precision testing instruments from both domestic and international sources. The company holds 

dozens of proprietary patents, including core patents authorized under the U.S. MAT certification.

The company has fully implemented ERP and MES intelligent management systems and has obtained ISO9001 international quality manage-

ment certification. With an annual production capacity of 2,500 tons of thread rolls and dies, it maintains 500+ standard specifications in stock 

to ensure rapid response to customer demands. Thanks to its continuous innovation, refined manufacturing processes, and strict quality 

control, our products enjoy an excellent reputation not only in domestic markets but also in over 30 countries and regions worldwide, serving 

4,000+ customers with high-quality products and services.

Looking ahead, Wanying Henghui will continue to uphold its corporate philosophy of "Professionalism, Dedication, and Excellence," striving 

to provide global customers with superior and more efficient thread processing solutions.

Company Profile
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4000 +

客户

30 + 500 +

远销国家 库存规格



 Enterprise Display企业相册
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材料仓库一角  ｜  Material Warehouse

热处理车间一角  ｜  Heat Treatment Workshop

成品仓库一角  ｜  Finished Product Warehouse

机加工车间一角  ｜  Machining Workshop

德国克林贝格螺纹磨  ｜   Klingelnberg Thread Grinder 大型数控磨牙机  ｜   Large CNC Grinder

日本奥林巴斯金相显微镜与三丰维氏硬度计

Olinbus Metallographic Microscope and 
Mitutoyo Vickers Hardness Testing Machines

日本三丰轮廓仪和国产轮廓仪数台
Mitutoyo and Domestic Profilers

会议室  ｜   Conference Room

销售大厅  ｜   Sales Hall

员工餐厅  ｜   Staff Restaurant

数据中心  ｜   Data Center 接待室  ｜   Reception Room
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Customizing All Kinds 
Of Cylindrical Thread Rolling Dies

各类滚丝轮均可制作
Customizing All Kinds
Of Flat Thread Rolling Dies

各类搓丝板均可制作

本公司的滚丝轮选用Cr12MoV、DC53、SKH9优质钢材制

造，擅长设计与制造各种特殊疑难滚丝轮。公制、英制、美

制、蜗杆、梯形、花键、锥管牙、直纹、网纹………各类滚丝

轮均可制造。

Cr12MoV, DC53 and SKH9 high-quality steel are selected as 
the cylindrical thread rolling dies in our company. We are expert 
on designing and manufacturing various special and complicat-
ed thread rollers. All kinds of Cylindrical thread rolling dies, 
including Metric, Whitworth, Unified, Worm, ACME/ Trapezoi-
dal, Knurling, NPT, spline, cube, and etc, can be manufactured.

本公司的搓丝板选用DC53、SKH9优质钢材制造。擅长设

计与制造各种特殊疑难搓丝板。公制英制、美制蜗杆、梯

形、花键、锥管牙、木螺纹、自攻牙、干壁钉、钻尾牙、直纹、

网纹…各类搓丝板均可制造。

Flat Thread Rolling Dies are made of DC53 and SKH9 
high-quality steel. We have a strong emphasis on designing 
and manufacturing various special difficult Rolling dies plate, 
including Metric, Whitworth, Unified, Worm, ACME/ Trapezoi-
dal, Knurling, NPT, wooden screw, self-tapping, Drywall, 
self-drilling, spline, cube, and etc. All kinds of Flat Thread 
Rolling Dies can be manufactured.



MAThread® Thread Rolling Die
MAThread®专利搓丝板
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Screw Samples客户案例

Screw Samples客户案例

公制、英制、美制、左牙  Machine Screw 锥管螺丝  NTP  NPTF  Z  ZG  R 

梯形丝杠  Lead Screw 风电、水电、核电、光伏螺丝  Wind power / Hydro Power / Nuclear Power / PV Screws  

航空航天与汽车标准件
Aerospace and Automotive Parts 

喉箍螺丝
Hose Clamp 

六爪螺丝
Scope Wooden Screw

干壁钉 钻尾螺丝 高低牙三角形螺丝

普通自攻钉 伞牙自攻钉

尖尾牙  Tapping Screw

纤维板钉 木螺丝
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Screw Samples客户案例

Sales Branch驻各地销售处

Headquarters Marketing Center总部营销中心

地址: 浙江省海盐中达海港智慧城九排南55-56号
Add: No.55-56 Southern Ninth Rows, Zhongda Port Smart City ,Haiyan, 
Zhejiang
电话 (Tel): +0573-86059161        18906836698（孟经理）

海盐销售公司    
Sales Company in Haiyan 

地址: 重庆市九龙坡区白市驿赣江国际五金机电采购中心66号附779-780号
Add: Purchasing Center of Ganjiang International Hardware Electrome-
chanical, 66#779-780, Baishiyi Town Jiulongpo, Chongqing
电话 (Tel):+023-68829211           13996419236（钟经理）

重庆销售公司
Sales Company in Chongqing 

地址: 河北省邯郸市永年区河北铺产业城东21幢15/16/17号
Add: Hebei pu Industrial City East 21#15/16/17, 
Yongnian District, Handan, Hebei
电话 (Tel): +0310-6662077          13355842216（李经理）

永年销售公司
Sales Company in Yongnian 

地址: 江苏省泰州兴化市戴南镇人民路248号
Add: No. 248 Renmin Road, Dainan Town, Xinghua, Taizhou, Jiangsu
电话 (Tel): 15381935122(徐经理）

泰州销售公司
Sales Company in Taizhou 

销售总监： 186-6855-1973
国内市场部副部长： 131-8433-7353
国际市场部业务经理： 132-8228-8850
邮箱： sales@nbtools.net

江浙沪业务员： 130-6569-9673
除江浙沪业务员： 131-8433-7331
宁波地区业务员： 131-8433-7352
宁波地区业务经理：130-8297-0380

地址：浙江省宁波市奉化西坞街道白杜
邮编：315505
传真： 0574-88657903
网址：www.cnwanying.com

蜗杆  Worm Screw

滚花  Knurling

花键  Spline

扭剪刀 Steel Structure 
Break-neck Screw

紧定螺丝
Set Screw

倒圆、倒角、搓槽、圆球滚光
Forming Part


